Tổurš

♥长沙/凤凰









全程无购物

行程特点

- 张家界大峡谷 (玻璃桥,游船,彩虹广场, 高空滑索, VR 体验)
- 张家界国家森林公园
- 天门山国家森林公园 (索道,天门洞,玻璃栈道, 穿山扶梯)
- 袁家界风景区
- 凤凰古镇(三景)

特点美食

- 苗家风味 • 韩式烧烤
- 蘑菇风味 • 湘菜风味
 - 农家风味

第一天 吉隆坡 / 长沙

机上用餐 / 午 / 晚

天门洞 TianMen Cave

集合于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往长沙。前往简牍博物馆(周二闭馆)是 国内首座以简牍为主题,集简牍收藏、保护、研究、陈列展示和社会教育于一体,功 能完备的现代化专题博物馆。

酒店: 华美达酒店或同级5'

第二天 长沙 / 凤凰 (5小时)

早/午/晚

凤凰古城(三景)- 始建于清康熙四十三年(1704年),是湖南十大文化遗产之一, 被称为中国最美丽的小城,与云南丽江古城、山西平遥古城媲美,享有"北平遥、南 凤凰"之名,是国家历史文化名城。接着游览城内**沈从文故居,万寿宫, 沱江泛舟(含船游),万名塔,沙湾景区,跳岩,古石板街,酒吧一条街**。 晚餐后将安排夜游**凤** 凰古城。

酒店:国宾酒店或同级4*

凤凰 / 张家界 (3.5小时)

早/午/晚

天门山国家森林公园(含索道+穿山扶梯)-天门山海拔1518.6米,是张家界的文化 圣地,留有大量赞咏天门山的诗词,更有众多神闻传说,被尊为"张家界之魂"。通 天大道扶摇直上九重云霄,沿途可领略天门山的惊险奇崛,荡气回肠,被世人称为" 公路奇观"。世界高海拔天然穿山溶洞**天门洞**堪称传奇的代表。天门洞悬于海拔 1300余米的峭壁之上,高131.5米,宽57米,深60米,终年吐云纳雾,震世撼俗。 **鬼谷栈道**全线都立于万丈悬崖的中间,全长1600米,平均海拔为1400米,站在栈道 上俯瞰群山,"会当凌绝顶,一览众山小"的感觉油然而生。**玻璃栈道**(含鞋套)-是 张家界天门山景区继悬于峭壁之上的鬼谷栈道、凭空伸出的玻璃眺望台,绝壁凌空,气势恢弘,令人头晕目眩,有东方"天空之路"的美誉。(如遇恶劣天气影响,天门山景区考虑安全因素,部分景点会关闭,以景区实时公布为准,敬请报名时知须。)酒店:梅洛水晶酒店或同级4*

第四天 张家界

旦/午/晚

土家风情园-以当地湘西的土司城堡为基础建造而成,在这里可以领略到土家族山寨 风貌和精彩的土家族民俗风情。这里有全国最大、最高的木质结构吊脚楼,九重天, 土家山寨, 摆手广场。

军声砂石画院-是以大自然的砂,石,植物为用材的一种新型艺术门类,更直接更形 象更富有视觉的冲击力和艺术的感召力。

"武陵源风景名胜区"。玻璃桥全长430米,桥面宽6米,桥面 张家界大峡谷景区-距谷底约300米,是目前世界最长、最高的全透明玻璃桥及世界首座斜拉式大变量空 间索玻璃吊桥。(体验游船 + 彩虹广场 + 高空滑索 + VR体验)。

酒店:锦江都城酒店过同级4*

第五天 张家界

早/午/晚

张家界森林公园袁家界-武陵源风景名胜区乘搭百龙电梯上下(含往返VIP通道)。 目前以"最高户外电梯"荣誉而被载入吉尼斯世界记录, 是自然美景和人造奇观的完 美结合。继续游览后花园,天下第一桥,迷魂台,哈里路亚山,(远观)杨家界峰墙奇 观, 天子山, 西海石林, 小火车(含双程)游览十里画廊, 采药老人, 三姐妹峰。 接着 观赏魅力**湘西歌舞秀**(保证自费)

酒店: 锦江都城酒店过同级4*

第六天 张家界

早/午/晚

金鞭溪, 有"三千奇峰, 八百秀水"之美称。公园不仅自然风光壮美绝伦。水绕四门 因金鞭溪、索溪、鸳鸯溪、龙尾溪四条溪流在此盘绕汇流而得名。黄龙洞景区(船游 + VIP 通道 + 电瓶车) (保证自费)。 酒店: 锦江都城酒店过同级4*

张家界 - 长沙(4小时) 第七天

早/午/-

前往游览网红打卡地国金中心 - 计划于2016年全部建成,建成后将集金融、消费、 商务功能于一体,成为湖南省高端现代服务业新的汇聚点。

黄兴商业街 - 步行街分为内街和外街,内街又有三层。商铺众多,品牌齐全。除各种 常规服装店、饰品店以外,这里还汇集了全国各地的小吃美食, 旁边有**坡子街美食街** -自由品尝湖南特色美食。接着前往长沙机场返回温暖家园。

第八天 吉隆坡

机上用餐

抵达美丽的家园。

保证自费: RM 350 / 人 (MYR)

魅力湘西歌舞秀, 黄龙洞景区 (船游 + VIP 通道 + 电瓶车)

自费项目:

天门狐仙秀 (人民币: 350/人)

*倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 *以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。 *在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式:



价格:

出发日期:



8_D

PHOENIX ZHANG JIA JIE

Changsha / Fenghuang / Zhangjiajie









NO SHOPPING TOUR

Highlights:

- ZhangJiaJie Grand Canyon (Glass Bridge / Boat Ride / Rainbow Plaza / Zip Line / VR Experience)
- ZhangJiaJie National Forest Park
- TianMen Mountain National Forest Park (Included 1 way cable car / TianMen Cave / Glass Walkway / 1 way escalator)
- · YuanJiaJie Scenic Area
- Pheonix Ancient City

Meal Highlights:

- Miao Style Cuisine
- Mushroom Cuisine
- Korean Barbecue
- Farm Style Cuisine
- Hunan Cuisine

Day 1

KUALA LUMPUR / CHANGSHA

MOB/L/D

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your departure flight to ChangSha. Visit to **Bamboo Slips Museum** (Closed on Tuesday) is the first modern thematic museum in China with the theme of bamboo slips and slips. Hotel: Ramada Hotel or Similar Local 5*

Day 2

CHANGSHA / FENG HUANG (5 Hrs)

B/L/D

After Breakfast, proceed to **Pheonix Ancient City** - established In the 43 years of Emperor Kangxi of the Qing Dynasty (1704), it was one of the top ten cultural heritages in Hunan. It is known as the most beautiful small town in China. Then visit to **ShenCongWen former residence**, **Longevity Palace**, **Tuojiang River (Included boat ride)**, **Wanming Tower**, **Shawan Scenic Area**, **Rock jumping**, **Ancient Stone Street**, **Bar Street**. After dinner, enjoy night tour in **Feng Huang Ancient Town**.

Hotel : Phoenix Guobin International Hotel or Similar local 4*

Day 3

FENG HUANG/ZHANGJIAJIE (3.5 Hrs) B/L/D

After breakfast, start journey to ZhangJiaJie. Visit to Tianmen Mountain National Forest Park (Included Ropeway + Mountain escalator) is 1518.6 meters above sea level. Tongtian Avenue, soaring straight up to the sky, you can enjoy the thrilling and breathtaking Tianmen Mountain along the way, which is called "the wonder of the road" by the world. Ghost Valley Plank Road - The whole line stands in the middle of the cliff, with a total length of 1600 meters and an average altitude of 1400 meters.

Tianmen Mountain Glass Walkway (Included shoe cover). (Subject to weather, Tianmen Mountain Scenic Area will consider safety factors, and some scenic spots will be closed.)

Hotel: Mellow Crystal Hotel or Similar Local 4*

Day 4

ZHANGJIAJIE

B/L/I

Morning proceed to TuJia Folk Customs Park- built on the basis of the local Tusi Castle in Western Hunan. Here are the largest and tallest wooden stilted buildings in the country, JiuChongTian, TuJia Cottage and Waving Square. Junsheng Sand and Stone Painting Institute is a new type of art that uses sand, stone and plants of nature as the material. ZhangJiaJie Grand Canyon – "WuLing Yuan Scenic Area". Glass Bridge - With a total length of 430 meters and a bridge deck width of 6 meters, the bridge deck is about 300 meters away from the bottom of the valley. (Experience Boat ride + Rainbow Plaza + zip line + VR experience). Hotel: Metropolo Hotel or Similar Local 4*

Day 5

ZHANGJIAJIE

B/L/D

Morning after breakfast proceed to ZhangJiaJie National Forest Park — Take the BaiLong Elevator (Include VIP return pass). Experience the world's highest and fastest sightseeing elevator to reach to the foot of the mountain. Continue to proceed to HouHuaYuan, The First Bridge, scenic Viewpoint, Hallelujah Mountain, YangJiaJie (view), TianZi Mountain, XiHaiShiLin, Seat Train (Include 2 Ways) ShiLiHuaLang, CaiYeLaoRen,Three Sisters, Proceed to enjoy Xiangxi Show (Compulsory Optional).

Hotel: Metropolo Hotel or Similar Local 4*

Day 6

ZHANGJIAJIE

B/L/D

JinBianXi, has the reputation of "Three Thousand Wonderful Peaks, Eight Hundred Beautiful Waters". The park is not only magnificent in natural scenery. ShuiRaoSiMen, it got its name because the four streams of Jinbian Stream, SuoXi Stream, YuanYang Stream and LongWei Stream coiled and converged here. HuangLong Cave Scenic Area (Boat Ride + VIP Pass + Buggy) (Compulsory Optional).

Hotel: Metropolo Hotel or Similar Local 4*

Day 7

ZHANGJIAJIE / CHANGSHA (4 Hrs)

B/L/-

Proceed to International Financial Center, a place where celebrities check in- it is planned to be completed in 2016. After completion it will integrate finance, consumption and business functions and become a new gathering point for high-end modern service industries in Hunan Province. HuangXing Commercial Street – The pedestrian street is divided into an inner and an outer street has three floors. There are many shops and a complete range of brands. Pozi Food Street taste Hunan specialties. Then transfer to airport for return flight back to Kuala Lumpur with sweet memories.

Day 8

KUALA LUMPUR

MOB

Arrival Kuala Lumpur.

Compulsory Optional: RM 350 (MYR)

Xiang Xi Performance, HuangLong Cave Scenic Area (Boat Ride + VIP Pass + Buggy)

Optional: "Tianmen Fox Fairy" Performance: RMB 350 / pax (Renminbi)

- * If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative. * The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.
- * During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned .

Contact



Price :

Departure Date :